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Verslag 

 
Aanwezig: Erwin Scheys (ACKO), Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), 
Annelies Van Geyte (ACDL) , Jens Maenhout (HALE), Owen Malone (VAL), Liesl 
Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Jolien De Cock (OEH), Peter Wijns (ACHL) 
Afwezig: / 

1 Beslissing BVV Pup-Min 

Owen deed nieuw onderzoek naar de mogelijkheden om de BVV voor pupillen en 

miniemen op 1 dag te organiseren. Het organiseren van de wedstrijd op een piste met 

minimale mogelijkheden (6 banen en geen ontdubbeling kampnummers) en met een 

maximaal aantal deelnemers (op basis van edities 2017 tem 2019) leerde dat het heel 

moeilijk zal zijn om alles op 1 dag te organiseren. 

Bepaalde restricties zijn dus noodzakelijk. 

 

Er werd geopteerd voor volgende organisatievorm: 

6 matches blijven behouden zoals nu, programma wordt over hele dag gespreid (10u 

tot 17u30). Pauze van 30min.  

Elke atleet mag deelnemen aan max 2 disciplines + aflossing 

Enkel voor verspringen (3) en hoogspringen (2) zal er beperking zijn op aantal 

deelnemers per club. 

 

De eerste 2 clubs per match plaatsen zich voor de A-finale, deze wordt op Vlaams 

niveau georganiseerd. 

De 3de en 4de komen in de B-finale en deze zal ook Vlaams zijn. 

Vanaf de 5de in de ranking worden de finales regionaal georganiseerd om te 

vermijden dat teveel clubs een grote verplaatsing moeten maken. Dit zullen wellicht 

nog 3 finales zijn om te vermijden dat de groepen te groot worden. 

De finales moeten één groot atletiekfeest worden! 

2 Wedstrijdreglementen 

 Programma indoorwedstrijden pup-min (vraag KAAG) 

De vraag voor het inrichten van een 150m voor pupillen op een indoorwedstrijd werd 

besproken. Er is begrip voor de vraag, evenwel wil de commissie voorlopig geen extra 

disciplines toevoegen aan de wedstrijdenprogrammering. Gezien de aankomende 

hervorming bij pupillen en miniemen wordt deze vraag wel meegenomen naar de 

toekomst. 

 Meldingen van het niet naleven wedstrijdreglementen 

Er kwamen de laatste weken over verschillende wedstrijden berichten dat bepaalde 

organisatoren en/of juryleden het niet zo nauw nemen met de wedstrijdreglementen. 

De betrokkenen worden hierop attent gemaakt met de vraag om de organisaties te 

herzien en in de toekomst de reglementen wel opnieuw na te leven. 

Ook de VCJ zal zich ifv de juryleden buigen over deze meldingen. 

 Wegwedstrijden  

Tegen de volgende vergadering wordt een aangepast reglement voor jeugd 

opgemaakt ter goedkeuring. 

3 Toekomst KAN-BEN wedstrijden: startnummers + wijziging disciplines 

Er volgt nog een grondige evaluatie van het zomerseizoen. Dit enerzijds op basis van 

de uitslagen in atletiek.nu en anderzijds op basis van alle verkregen feedback. 

 

Voorstel voor 2 aanpassingen wordt alvast gedaan: 
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- De einddiscipline zijnde aflossing of uithoudingsloop is best voor beide 

categorieën dezelfde. Er wordt nog beslist of dit vast zal liggen bij een set of 

dat de clubs hier keuze in krijgen. 

- Startnummers seizoen 2022-2023: de huidige startnummers met pochette zijn 

vrij kostelijk en het uitdelen van de naamkaartjes (voor veldlopen) en 

dagnummers (voor pistewedstrijden) blijkt zowel voor federatie als clubs een 

financiële en organisatorisch grote inspanningen te vragen. Daarom werd 

voorstel gelanceerd om de startnummers te bedrukken met voornaam en voor 

de pistewedstrijden met voorgedrukte stickers te werken. Deze kunnen veel 

makkelijker aan clubs bezorgd worden én zijn ook veel eenvoudiger in 

verdeling. De haalbaarheid hiervan wordt nog verder met drukker bekeken en 

andere opties worden zo nodig nog onderzocht. 

4 Standpunt over atleten met fysieke achterstand en wedstrijddeelname 

De commissie ontving de vraag van een club ivm een atleet (2de jaar pupil) die fysiek 

minstens 1 jaar achterstand heeft tov leeftijdsgenootjes. Hierdoor loopt de atleet 

tijdens de veldlopen steeds helemaal achteraan en verliest de motivatie een beetje. 

Ondanks de fysieke achterstand doet de atleet heel graag aan atletiek. 

De vraag die specifiek wordt gesteld: kan er (eventueel met staving van een medisch 

attest) toestemming worden gegeven om deze atleet bij een jongere categorie te laten 

lopen? 

Omdat er in deze vraag enkele ethisch kwesties spelen werd het advies ingewonnen 

van de ethische adviescommissie en hun advies luidt als volgt: 

- We zouden hier niet op ingaan en wel om volgende redenen: 

- Op jonge leeftijd moeten prestaties gerelativeerd worden en zou de nadruk 

moeten liggen op persoonlijke ontwikkeling. 

- Er is een groot risico op een precedent, waarbij het heel moeilijk is om op basis 

van ontwikkelingsverschillen personen in andere categorieën te plaatsen. 

- Het gebruik en mogelijke erkenning van medische attestering brengt ook een 

aantal problemen met zicht mee. Hoe vaak herhalen, tot welke grens is er nog 

sprake van fysieke achterstand,…? 

o Het is goed mogelijk dat de atleet binnen 6 maand of 1 jaar een 

groeischeut krijgt en de fysieke achterstand volledig inhaalt, dan is het 

niet meer te verantwoorden om nog in een lagere categorie deel te 

nemen maar hoe gaan we dit allemaal evalueren en opvolgen? 

- Tot slot lijkt het vooral belangrijk om hier op een coachende manier mee om te 

gaan. Minder sterk presteren hoeft niet noodzakelijk de motivatie en 

spelvreugde te ontnemen. 

De commissie kan zich vinden in deze argumenten en beslist om niet op de vraag in te 

gaan. 

5 15 oktober opleidingsdag 

Op zaterdag 15 oktober gaat een overkoepelende trainersdag (Kids & Co, Atletiek & 

Co en Running & Co) door in Leuven. Het programma werd intussen bekend gemaakt 

en de inschrijvingen staan open. 

De leden van de commissies worden gevraagd om indien ze aanwezig kunnen zijn ook 

een handje toe te steken. 

Er mag ook nog promotie gemaakt worden zodat we er met veel deelnemers een 

succesvolle dag van kunnen maken! 

6 Presenteren beleid PUP-MIN + in overleg gaan met clubs 

In de komende weken gaan Owen en Liesl een referentiekader uitwerken ter 

vernieuwing van de wedstrijden bij Pupillen en Miniemen. Dit voorstel zal nog 

besproken worden tijdens de volgende vergadering om vervolgens hiermee naar de 

clubs te gaan. Uitgangspunt is het aantrekkelijker maken van wedstrijden door een 

kortere duur en hogere activiteitsgraad. 
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Er worden alvast contacten gelegd met clubs om een overleg avond te voorzien. Deze 

zouden vanaf eind oktober worden ingepland over heel Vlaanderen en bij voorkeur 

worden clubs bezocht die ikv de hervorming Kangoeroes-Benjamins én de opleidingen 

Kidsjurylid nog niet aan bod kwamen. Bedoeling is wel om alle clubs in Vlaanderen te 

kunnen uitnodigen op deze overlegvergaderingen. 

7 Opnieuw bevraging doen bij stakeholders na zomerseizoen KAN-BEN? Cfr enquête 2021 

In navolging van de nieuwe juryopleiding Kidsjury staat er alvast een bevraging op de 

planning. 

Tijdens de vergadering wordt afgesproken om ook voor de atleetjes (ouders), trainers 

en organisatoren opnieuw een bevraging te doen. De enquête van 2021 zal aangepast 

worden zodat we vragen kunnen stellen die nuttig zijn voor de verdere evaluatie van 

het wedstrijdconcept. 

8 Beleid: projecten 

Er werd een nieuw decreet opgesteld, wat de nodige gevolgen heeft op lopende en 

nieuwe projecten. 

Er wordt kort toegelicht hoe de subsidiëring in projecten vanuit de overheid werkt. 

Voor jeugd zal er volgend jaar nog geen grote impact zijn: het innovatief project: 

hervorming jeugdcompetitie wordt verlengd (moet wel opnieuw goedgekeurd worden), 

ook het jeugdsportfonds kan nog verder gezet worden tot en met 2023, daarna 

worden er wel enkele belangrijke vernieuwingen geëist. Voor de sportkampen 

verandert er heel weinig. 

Binnen de andere beleidsdomeinen zijn er ook mogelijkheden om projecten in te 

dienen maar daar gaat de beleidscommissie jeugd zich uiteraard niet in verdiepen. 

9 Reactie CC na overleg juni 

Na het overleg van eind juni met Jos Van Roy in naam van de Crosscup werden de 

organisatoren geraadpleegd. Hieruit blijkt dat het organisatorisch voor hen niet 

haalbaar is om de wedstrijden voor Kangoeroes en Benjamins allemaal in 

aflossingsvorm in te richten. Alle wedstrijden zullen dus volgens de geldende 

reglementen moeten worden ingericht. 

 

Om alle organisatoren nog eens te herinneren zal er ruim voor aanvang van het 

winterseizoen nog een herinnering met de reglementen aan de clubs gestuurd worden. 

Ook de deelnamestickers worden opnieuw aan de organisaties bezorgd. 

10 Varia 

Hilde: vraag ivm vortexen die op wedstrijden gebruikt mogen worden: het gaat niet 

worden toegelaten dat atleten hun persoonlijke werptuig (vortex) gebruiken op 

wedstrijden. De organisator zal minimaal 3 vortexen in uitstekende staat ter 

beschikking stellen. 

Zoals in de officiële berichten van 9 september 2022 werd vermeld worden enkel 

vortexen van het merk NERF toegelaten. Specifiek gaat het om de mega-howler 30CM 

/ 130GR. Er wordt nog een nieuwe groepsaankoop voorzien. Meer info hierover volgt. 

11 To do 

Owen en Liesl: PUP-MIN visietekst. 

Liesl: Clubs contacteren voor overleg PUP-MIN hervorming. 

Liesl: Verder afstemmen met VCJ en aanschrijven clubs en juryleden ivm niet naleven 

wedstrijdreglementen. 

Liesl: antwoorden bezorgen aan wie vraag richtte aan de commissie. 

Liesl: Wegwedstrijdenreglement aanpassen. 

12 Volgende vergadering 

Maandag 17 oktober 19u00 Brussel 


